
Stanoviska VR k DR na Jednání VR03 

DR se dotázala VR, zda již došlo k předání pokladny Brno na sekretariát 
ČSTS V Praze. 
K předání pokladny Brno ještě nedošlo. Tuto pokladnu i nadále vlastní bývalý VpE RNDr. Pavel Tejc, který byl již 

několikrát úkolován, aby doručil pokladnu na sekretariát – přesněji panu Janu Musalovi.  

K doručení by mělo dojít nejpozději 30.11.2019 dle zápisu z VR40. Na VR04 budeme informovat o situaci zda 

k předání došlo. 

DR na svém jednání dne 20.11.2019 přijala Stanovisko DR k podnětu 
TK GRADACE KROMĚŘÍŽ z.s., které přímo dopadá na usnesení VR 32 ze 

dne 30.4.2019 viz příloha 3. 
Současná VR na základě tohoto zjištění musí přehodnotit naplánované rozhodnutí prezentované na MVK2019 

v Telči 30.10.2019 týkající se přerozdělení členských příspěvků. VR připraví návrh na změnu přerozdělení 

členských příspěvků dle FŘ společně s rozpočtem ČSTS na rok 2020 a 2021. Co se týká rozhodnutí z VR32, nemá 

Prezident Ing. Martin Dvořák a zástupce DR Jan Liškař jednotný názor na řešení tohoto problému. Prezident 

bude řešit tento problém na základně právní konzultace. 

 


